
                             Stødov Bakker grundejerforening                     

                                      Bestyrelsens årsberetning 2022                    

Der har siden sidste generalforsamling i september ikke været den store aktivitet. 

Bestyrelsen har afholdt 3 møder.  

Vi har undersøgt muligheden for at lave vandafledningsrende ved Knolden. Der 

foreligger et tilbud som er i budgettet.  

Der er stadig en del der ikke mener at fartbegrænsningen på 20 km i timen gælder 

for alle, jeg ved ikke hvorfor, men der er åbenbart nogen der har så travlt at de ikke 

har tid til nyde vores område.  

Vi har rykket kommunen for at få lavet hegn/vejsyn ved de grunde der ikke vil klippe 

grene og buske uden for deres grunde. Vi har desværre ikke hørt fra dem endnu, 

men håber snart at vi gør det.  

Vejene er blevet skrabet og vedligeholdt som de plejer.   

Som bestyrelsesmedlem for grundejerforeningen i Stødov Vandværk, kan jeg 

fortælle at der er stor aktivitet med nye digitale målere, målerbrønde i Stødov 

Fejrup, og arbejde med en eventuel ny vandboring.  

Som i kan se i indkaldelsen er jeg en afgående formand. Jeg vil derfor takke for en 

god og rolig tid i den tid jer har siddet i bestyrelsen, og min tid som formand.  

 Jeg vil gerne takke alle der har været i bestyrelsen i de mange år for et godt 

samarbejde.  

Håber vi får en god generalforsamling.  

Bestyrelsen  

  

  

  


